

致各會員及屬會：

特別通告：

有關城門河上浮式太陽能發電系統拆除工程

鑑於渠務署在 2022 年 8 月於沙田城門河內河 3000 米外近瀝源橋位置所進行的首階段浮式太陽能發電系統計劃經已完成，並且沒有延長該系統的計劃，渠務署將於 2024 年 3 月 8 日（星期四）開始進行浮式太陽能發電系統的拆除工程。預計拆除工程將需要約三週時間完成，並將在周一至周六進行拆除，周日和公共假日除外。屆時將有長 18 米（寬 8.3 米）的平面船躉及長 13.2 米（寬 4.5 米）的拖船於早上六時至七時潮退期間進入城門河進行拆除工程，請各屬會會員及中心使用者多加留意河面情況並注意安全，避免發生意外。

如有任何查詢，請致電 2699-7271 與本會職員聯絡。

感謝您的關注。



中國香港賽艇協會
2024 年 3 月 12 日

12 March 2024

Dear Members and Clubs,

Special Notice:
Removal of Mock-up Floating Photovoltaic Systems at Shing Mun River

Given that the trial of the mock-up floating PV system at the immediate upstream of Lek Yuen Bridge in August 2022 is now completed and have no plan to extend the system, the Drainage Services Department (DSD) will carry out the Removal of Mock-up Floating Photovoltaic starting on 8 March 2024 (Thursday). Please note that the removal works are expected to take approximately 3 weeks for completion and will be conducted from Monday to Saturday, with no work on Sundays and Public Holidays. To conduct the removal work, two vessels, including the flat barge measuring 18m (L) x 8.3m (W) and the tug-boat measuring 13.2m (L) x 4.5m (W), will enter the river during the low tide period at around 6-7am. All Club members and Centre Users should pay special attention on the river to avoid accidents.

Should you have any enquiries, please do not hesitate to contact our staff at 2699-7271.

Thank you for your kind attention.



Hong Kong, China Rowing Association